
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2005-11-24, § 30 

 
 Tid: 24 november 2005 kl 15.00 – 15.45 
   
 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 
   
 Justerat: 2005-12-01 
  

 
 
Leif Rönngren   Berthold Gustavsson  

  
 
Närvarande:  

 
Ledamöter 

 Leif Rönngren (s), ordförande 
Hasan Dölek (s) 
Ulf Fridebäck (fp) 
Berthold Gustavsson (m) 
Karin Hanqvist (s) 
Lennart Mikaelsson (kd) 
Gunnar Sandell (s) 
Kajsa Stenfelt (v) 
Anna Wersäll (m) 

 
Ersättare 

 Marianne Ahlgren (fp), tjänstgörande  
Helena Bonnier (m), tjänstgörande 
Maurice Forslund (kd) 
Per Hallerby (fp) 
Gunilla Hansson (s) 
Olivia Hasahya (s) 
Kenneth Nilsson (s) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Jan Tigerström (m) 
Charlotte Unger (mp), tjänstgörande 
Ornina Younan (s), tjänstgörande 

 
Tjänstemän 

 Markdirektören Göran Långsved (§§ 1-17 och 19-31) och nämndsekreteraren Hans 
Engstrand. Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Lars Fränne, Lars 
Fyrvald, Lennart Gustafsson, Bengt Hjelm, Eva Olsson, Torsten Samuelsson samt 
borgarrådssekreteraren från roteln Petra Nieto. 

 
  

 



  

§ 30 
Ny detaljplan för kv Skeppsholmsviken m m inom stadsdelen Djurgården. 
Remiss av programförslag 
Dnr M2005-512-00874 
Bordlagt 13 oktober 2005 nr 8 och 27 oktober 2005 nr 34 
Protokollsutdrag 
 
Markkontoret samt trafikkontoret hade den 26 september 2005 avgivit gemensamt 
tjänsteutlåtande i rubricerade ärende, till vilket hänvisas. I ärendet förelåg även 
skrivelse från Göran Flodin den 10 oktober 2005. I tjänsteutlåtandet föreslogs 
- vad avser marknämnden - enligt följande: 
 
 Marknämnden överlämnar och åberopar kontorens utlåtande till 
 stadsbyggnadsnämnden som svar på programremiss för ny detaljplan inom kv 
 Skeppsholmsviken m m inom stadsdelen Djurgården, S-Dp 1999-05636-54. 

Beslut 
 
Marknämnden beslöt enhälligt att i delar godkänna kontorens förslag till beslut samt  
att därutöver anföra följande: 
 

Marknämnden anser att detaljplanen i högre grad ska bygga på det gemensamma 
förslaget från Gröna Lund, Aquaria Vattenmuseum och Djurgårdsförvaltningen. 
Där förespråkas ej strandpromenaden utan istället föreslås ett naturligt 
promenadstråk längs Falkenbergsgatan mellan Wasahamnen och 
Djurgårdsstaden. Aquaria Vattenmuseum och Gröna Lund får även en tydligare 
koppling till och kontakt med vattnet och ges samtidigt möjlighet att expandera 
sina verksamheter på området.  

 
Marknämnden menar även att det är viktigt att kontoret i det fortsatta arbetet 
utreder och tillgodoser säkerheten vid Djurgårdsfärjans på- och 
avstigningsområde. 

 
 

 
 
    Vid protokollet 
    Hans Engstrand 
 
 
 
Rätt utdraget intygar: 
 
 
 
_________________________________ 
 


